
OBČINA ČRENŠOVCI  
Odbor za družbene dejavnosti 

 
 
 

ZAPISNIK  7. SEJE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI, 
ki je bila  9.2.2016 ob 17. uri v prostorih sejne sobe Občine Črenšovci. 

 
 

Prisotni člani:  mag. Marija Horvat, mag. Terezija Zamuda, Ivan Rajtar, Darja Hodnik in Meri Horvat. 
Odsotni: Dragica Gruškovnjak in Andreja Sever.  
Ostali prisotni:  Župan Anton Törnar in Jožica Cigan - občinska uprava. 
 
 
Ad/1 
Predsednica odbora mag. Marija Horvat je ugotovila, da je prisotnih pet  članov odbora, da je odbor sklepčen in 
lahko nadaljuje z delom, zato je pod  
 
Ad/2  
predlagala  v sprejem naslednji DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti članov odbora, 
2. Določitev dnevnega reda 7. seje odbora, 
3. Pregled zapisnika 6. seje odbora, 
4. Obravnava predloga proračuna  Občine Črenšovci za leto 2016, 
5. Tekoče zadeve in 
6. Pobude in vprašanja članov odbora. 
 
Ad/3 
Mag. Marija Horvat, predsednica odbora, je predstavila zapisnik in sklepe sprejete na 6. seji, ki je bila  1.12.2015.  
Člani odbora na zapisnik niso imeli pripomb, zato so ga  soglasno potrdili. 
 
Ad/4 
Župan je predstavil predlog proračuna Občine Črenšovci za leto 2016 in ob tem poudaril, da sestava proračuna 
glede na razpoložljiva sredstva, ni bila lahka. Proračun je precej restriktiven. Povprečnina znaša samo 522,00 
EUR, kar občini zagotavlja komaj izvajanja obveznih nalog.  Podrobneje je obrazložil predvidene prihodke in 
odhodke in ob tem povedal, da se sredstva zmanjšujejo za društveno porabo in javni sektor. Med postavkami se 
sicer da še nekaj zmanjšati ali povečati. Predstavil je investicijske odhodke ter transfere katerih fond je v 
letošnjem letu skromen. Predlagal je, da 164.813,32 EUR ostane v predlogu nerazporejenih. O namembnosti 
porabe teh sredstev bo odločal OS v okviru predstavljenih alternativ med drugim tudi na podlagi predlogov 
odborov občinskega sveta.  
 
Člani odbora so na seji v pisni obliki prejeli obrazložitve predsednice odbora mag. Marije Horvat glede 
zmanjševanja materialnih sredstev šolam  z obrazložitvami, da se sredstva naj ne zmanjšujejo, ker so bila 
privarčevana sredstva energentov šoli že odvzeta, ker v materialne stroške niso vračunani servisi klimatskih 
naprav in filtrov, ki za šolo pomenijo dodatni strošek in ker niso vračunani stroški za povečano porabo električne 
energije na račun ogrevanja.  
 
Mag. Terezija Zamuda, članica odbora, je povedala, da se šole in vrtec zavedajo, da so veliki proračunski 
porabniki in da se lahko pohvalimo, da imamo izjemen standard, tudi zaradi tega, ker se je primerno vlagalo, da 
pa se pridružuje predlogu predsednice odbora, da se sredstva za materialne stroške ne bi zmanjševala, saj je 
potrebno zgradbe tudi v bodoče sproti vzdrževati. Opozorila je na jedilnico v kuhinji OŠ Prežihovega Voranca 
Bistrica, ki je dotrajana in je nujno potrebna sanacije. Predračunska vrednost znaša 28.000,00 EUR. Polovico bi 
krila šola iz poslovnega izida, 14.000,00 pa bi naj zagotovil občinski proračun. Predlagala je, da se sredstva za 
dodatni program ne bi zmanjševala.  Glede sredstev za jelkovanje je mnenja, da je v primeru ukinitve tega 
potrebno razmisliti tudi o miklavževanju. Pred pripravo finančnih planov so šole dobile s strani občine navodila, da 



se držijo lanskoletnih pogodb, sedaj pa jo preseneča, da se predlaga zmanjšanje materialnih stroškov za 10 %. 
Povedala je, da že dolgo opozarja na investicijo – varno območje v okolici šole na Bistrici, prevoz otrok v šolo in 
iz šole in predlagala, da se sistematično pristopi k temu projektu in da se pripravi vsaj projektna dokumentacija.  
 
Mag. Marija Horvat , predsednica odbora, je povedala glede jelkovanja, da so sredstva poleg individualnega 
obdarovanja otrokom, namenjena tudi nakupu knjig in didaktičnim pripomočkom za celotne skupine v vrtcu zato 
predlaga, da ta sredstva ostanejo v proračunu. Ker je na seji OS bilo postavljeno retorično vprašanje glede 
dodatnega programa in tujega jezika je  mnenja, da oboje naj ostane na lanskoletnem nivoju. Povedala je, da se 
zaveda, da je bila v lanskem letu velika investicija v otroško varstvo z izgradnjo novega vrtca in da letos šola ne 
pričakuje večjih investicij financiranih s strani občine, razen morda asfaltiranje parkirišča pri slačilnicah, ki bi bilo 
tudi potrebno, saj ob dežju nastajajo jame in voda. Opozorila pa je, da bo v naslednjem letu potrebno obnoviti 
talno in stensko keramiko v kuhinji in urediti delovne površine kot jih predpisuje zakonodaja. Na obnovo čaka tudi 
telovadnica, ki jo uporabljajo mnoga društva in pomladki za svojo vadbo. Obnove so potrebna tudi zunanja 
asfaltna igrišča in atletska steza ter nekatere učilnice. Predstavila je predlog VO Srednja Bistrica, ki predlaga 
sofinanciranje obnove najstarejšega sakralnega objekta v občini z 30 %  deležem iz občinskega proračuna kar po 
predračunski vrednosti znaša 12.000,00 EUR. Predlagala je, da se del nerazporejenih sredstev nameni za 
pripravo projektov s katerimi se bo občina lahko prijavila na javne razpise. 
Povedala je, da članica odbora Andreja Sever predlaga, da se za krajevno knjižnico v Črenšovcih zagotovijo 
sredstva za nabavo knjižnih polic, ki jih knjižnica nujno potrebuje. Nadalje je, na pobudo Andreje Sever, postavila 
vprašanje glede višine zneska za reprezentanco.  
 
Župan je povedal, da je do sedaj občina sofinancirala obnovo sakralnih objektov v višini  20% od izkazane 
investicije. Investitor mora biti Župnija Črenšovci. V primeru možnosti je prav, da se tudi obnova te kapelice 
sofinancira. Glede sredstev za reprezentanco je povedal, da so ta planirana v višini 7.000,00 EUR. 
 
Darja Hodnik, članica odbora, je bila prav tako mnenja, da del nerazporejenih sredstev ostane za pripravo 
projektne dokumentacije za morebitne javne razpise. V materialne stroške šol nima vpogleda vendar zaupa 
kompetentnim osebam, to je ravnateljicam, da gospodarijo dobro in smotrno in bi zmanjšanje sredstev za 
materialne stroške v višini 10 % predstavljalo težave pri poslovanju, predvsem pa sprotni skrbi za tekoče 
vzdrževanje. 
 
Mag. Terezija Zamuda, članica odbora, je povedala, da se materialni stroški nenehno povečujejo tudi zaradi 
obveznih periodičnih, polletnih in letnih pregledov, ki ji določajo kot obvezne razni predpisi. 
 
Mag. Marija Horvat, predsednica odbora, je povedala, da jim je stroške zvišala tudi  lanskoletna toča, saj 
zavarovalnica ni priznala celotnega stroška zamenjave žaluzij zaradi odbitne franšize. Tako nastajajo tudi 
nepredvidljivi stroški, ki pa jih je potrebno pokriti. Nadalje je povedala, da šola čaka tudi na razpis IKT tehnologije, 
saj že nekaj časa niso nabavljali informacijsko-komunikacijske tehnologije. Ker so potrebna tudi lastna sredstva 
računa na podporo občine. 
 
Po končani razpravi so člani odbora soglasno sprejeli SKLEP štev. 1/7-2016: 
1. Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se sredstva za materialne stroške Osnovni šoli Franceta 

Prešerna Črenšovci in Osnovni šoli Prežihovega Voranca Bistrica ne zmanjšujejo in ostanejo na 
ravni leta 2015. 

2. Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se Osnovni šoli Prežihovega Voranca Bistrica zagotovijo 
v letu 2016 sredstva za sanacijo jedilnice v kuhinji v višini 14.000,00 EUR, to je polovica vrednosti 
investicije. Sredstva se naj zagotovijo iz nerazporejenih sredstev. 

3. Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se sredstva za  obogatitveni program šolam, poučevanje 
tujega jezika v šolah, jelkovanje in miklavževanje ne zmanjšujejo in ostanejo v višini kot so 
predvidena v predlogu proračuna za leto 2016.  

4. Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se del nerazporejenih sredstev nameni za projektno 
dokumentacijo s katero bo občina v primeru javnih razpisov, ki bi bili interesantni,  lahko kandidirala 
za sredstva. O višini naj odloči OS. 



5. Odbor za družbene dejavnosti podpira sofinanciranje sanacije sakralnega objekta, kapelice na 
Srednji Bistrici, v višini 20 % od izkazane investicije. Sredstva se naj zagotovijo iz nerazporejenih 
sredstev. 

 
 
Ad/5 in Ad/6 
Ivan Rajtar, član odbora,  je povedal, da ob obravnavi proračuna nismo nič govorili o mlinarskih dnevih, jenamena 
festu, abonmaju, občinskem prazniku. 
 
Darja Hodnik, članica odbora, je povedala, da so mlinarski dnevi v obliki kot so bili izpeti. Turistično društvo 
Bistrica več ne deluje. Konec marca se bodo sestala vsa društva vseh treh Bistric in obravnavala problematiko 
društvenega in družabnega življenja. 
 
Mag. Marija Horvat, članica odbora, je povedala, da so v lanskem letu bile na Srednji Bistrici organizirane vaške 
igre. Ali bodo letos še ne ve, saj zdaj  organizatorje odbija uvedba davčnih blagajn. 
 
Župan je povedal, da je za organizacijo občinskega praznika imenovana komisija, ki se bo sestala v četrtek in 
dorekla vsebino letošnjega občinskega praznika, ki bo v Trnju. 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je predsednica sejo zaključila ob 18.45. 
 
 
 
Zapisala:                                                                                             Predsednica Odbora za družbene dejavnosti: 
Jožica Cigan                                                                                                           Mag. Marija Horvat 

 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 






